

開利冷氣「夏日滿 Fun 大抽獎」活動條款及細則

1. 此抽獎活動（「此活動」）之推廣期為 2021 年 6 月 25 日中午 12 時至 2021 年 7 月 9 日晚上 11 時 59 分（「推廣期」）。
2. 參加此活動代表確認參加者已閱讀、明白，並同意遵守所有條款及細則。
3. 於推廣期內，在本公司 Facebook 專頁之開利冷氣「夏日滿 Fun 大抽獎」貼文讚好及在貼文留言欄內標籤三位朋友，便可參加抽獎活動，獎品包括：
 - a. 1 位得獎者可獲開利 1.5 匹淨冷型移動式空調 PC-12MC (價值: HK\$5,780)；
 - b. 1 位得獎者可獲開利 1 匹淨冷型移動式空調 PC-09MC (價值: HK\$4,380)；
 - c. 2 位得獎者可獲開利 25 公升智能抽濕機 DC-25DA (價值: HK\$3,480)；
 - d. 50 位得獎者可各自獲得兩張 Haagen-Dazs 港幣 50 元雪糕現金券。
4. 此活動共 54 位得獎者，每位得獎者可獲得獎品一份。
5. 參加者均需符合以下條件：
 - a. 18 歲或以上及持有香港身份證之香港居民；及
 - b. 以個人身份參加；及
 - c. 讚好及追蹤開利冷氣 Carrier Facebook 專頁；及
 - d. 完成以上第 3 條的活動。
6. 每位合資格參加者只可用一個 Facebook 賬戶參加此活動。每名參加者只限中獎一次，如發現合資格參加者以多於一個賬戶參加此活動，會以首次紀錄為準。
7. 得獎結果將於 2021 年 7 月 16 日在本公司 Facebook 專頁公布，並刊登於 2021 年 7 月 23 日之星島日報及 The Standard。
8. 本公司將於 2021 年 7 月 23 日或之前以 Facebook 私人訊息通知得獎者，得獎者須於收到得獎訊息後 3 天內根據訊息指示將得獎者資料傳送至開利冷氣 Carrier 專頁。若得獎者未有在指定日期及時間內發訊息確認，得獎資格將被取消而不作另行通知。本公司收到得獎者的 Facebook 私人訊息後會通知得獎者有關寄送禮物安排。
9. 獎品不得轉讓、不可協議、不可退換或轉換成現金。獎品若有遺失或損壞，本公司概不負責。
10. 有關收集個人資料的私隱政策，請參閱 www.century-carrier.com/index/privacy-statement.html。
11. 如因電腦、網絡等技術問題導致任何遺失、破壞、損毀、無法辨識及延遲，本公司恕不負責。
12. 如參加者違反此條款及細則、涉及任何濫用或欺詐成份，本公司有權取消其參加或得獎資格，獎品可能會被撤銷。
13. 如有任何爭議，本公司保留最終決定權。
14. 此條款及細則的中英文本如有歧義，概以英文本為準。
15. 聯絡本公司：info@century-carrier.com
16. 推廣生意的競賽牌照：54475

Terms and Conditions of Carrier “Summer Fun Lucky Draw”

1. The promotion period for the lucky draw (the ‘Lucky Draw’) is from 12noon on 25 June 2021 until 11:59pm on 9 July 2021 (the ‘Promotion Period’).
2. By participating in the promotion, the Entrant have read, understood and agreed to be bound by these Terms and Conditions.
3. Facebook users (the ‘Entrant’) can enter the Lucky Draw by liking and following our Company’s Facebook page, and tagging THREE friends in the ‘comments’ section in Carrier ‘Summer Fun lucky draw’ post on our Company’s Facebook page during the Promotion Period to get a chance to win:
 - a. Carrier 1.5HP Portable AC cooling only type PC-12MC (One winner) (Price: HK\$5,780)
or
 - b. Carrier 1HP Portable AC cooling only type PC-09MC (One winner) (Price: HK\$4,380)
or
 - c. Carrier 25L dehumidifier DC-25DA (Two winners) (Price: HK\$3,480) or
 - d. TWO pcs of Haagen-Dazs HK\$50 cash voucher (Fifty winners)
4. There will be a total of 54 winners (the ‘Winners’) in the Lucky Draw and each winner will receive ONE Prize.
5. The criteria for entering the lucky draw are as follows:
 - a. Hong Kong resident with a Hong Kong Identity Card, aged 18 years or above; and
 - b. natural persons ; and
 - c. like and follow the Facebook page of 開利冷氣 Carrier; and
 - d. have completed the steps specified in Clause 3 above.
6. Each Facebook account and person is permitted to enter the Lucky Draw and only one Prize can be won per Entrant. Each participant can win one prize only. If more than one entry is found from the same Entrant, only the earliest submission will be considered by our Company.
7. The result of the Lucky Draw of the Winners will be posted on our Company’s Facebook page on 16 July 2021, and published in Sing Tao Daily and The Standard on 23 July 2021.
8. Our Company will contact the winners with Facebook private message on or before 23 July 2021. Winners are required to follow the instructions and provide the required information as listed on confirmation message from our Company sent through Facebook private message within 3 days upon receipt of our Company’s Facebook message. If no response is received from the Winner within a specified period of time, the Winner will be disqualified without further notice. Our Company will reply to the Winners with the details on gift redemption.
9. The Prize is non-transferable, non-negotiable, non-refundable and non-exchangeable for cash. The prize is not replaceable in the event of any loss or damage.
10. For the privacy policy for personal data collection, please refer to www.century-carrier.com/en/index/privacy-statement.html .
11. Our Company does not accept responsibility for records that are lost, damaged, spoiled, incorrectly completed or delayed by any failure or malfunction of any computer or software in any telephone network.

12. If any Entrant violates these Terms and Conditions or involves in abusive or fraudulent behavior, our Company reserves the right to refuse to admit the entrant or the Prize may be withdrew or reclaimed.
13. Our Company reserves the right of final decision in case of any disputes.
14. If there is any discrepancy between the English and Chinese version, the English version shall prevail.
15. Contact our Company: info@century-carrier.com
16. Trade Promotion Competition Licence No.: 54475